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Dagsorden til Lokalrådsmøde 

Onssdag d. 22. maj 2024 

kl. 19.00 - 21.00. 

Deltagere: Søren, Kristina, Mark, Kim, Birgitte, Jesper, Sanne, Trine, Daniel 

Afbud:  

Pkt 
nr. 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Nyt fra arbejdsgrupper 
● Branding Gruppe: 

 

● Plan & Byudvikling:  

● Omfartsvej 

● Risagervej 

● Sikker trafik 

Søndergade/Jernvedvej 

● Trafik i Nørregade 

● Grønne områder 
● Vestergade/Jernbanega

de 
● Byggegrunde/lokalplaner 

● Vejtræer 

● Knallertkørsel på sti-

system 

● Den Skæve Bane 

● Regnvandsbassin Gørding Syd: 

● Ældre 

● Drift/Trampesti/Flag Allé/Ren By 

● Gørding Skole 1911-bygning 

● Kend din by bedre (14-sep) 

● Udvidelse og nye projekter i 

Verdensskoven 

○ Lys i Verdensskoven 
○ Hundeskov 
○ Skovrejsning 

● Indgangsportal til GLIF’s 

kampbane - Vestergade 

 

Daniel har haft møde med Henrik. Hjemmesiden drifter i 0. 
Webhotel 66 kr. om måneden. Kursus afholdes hvert andet 
år - ca. 10 timer. Bruger ca. 1 time om måneden, hvis der er 
annonceændringer ekstra.  
Lokalrådets udgift er ca 5000 kroner.  
Nogle få foreninger bruger siden meget.  
 

1. Der skal udarbejdes en ny kontrakt med 
genforhandling om to år med den tilføjelse, at 
udgiften til siden skal dækkes af overskuddet før 
afregning. Inden for de to år skal det undersøges, om 
der kan findes en platform, som er mere brugervenlig 
- mere intuitiv, og som interagerer mere med andre 
platforme.  

2. Vi skal blive bedre til at sige højt, at man som 
annoncør på goerding.dk støtter de 21 foreninger, 
der har gratis adgang til en hjemmeside.  

 
Risagervej: Formændene for de relevante 
grundejerforeninger inviteres med til møde med kommunen, 
så de kan høre begrundelsen for valg af trafikløsning. Kan 
man medtænke muligheder for fx blomster eller andet, der 
kan medvirke til fartsænkning? 
 
Sanne sender liste med annoncører til Kristina, som vil sætte 
noget sammen til Sognebladet. 
 
Trafik i Nørregade: der var ikke spærret, selvom det var 
meldt ud. Kristina følger op på, hvornår der kommer asfalt på 
 
Grønne områder klaret 
 
Vestergade/Jernbanegade: der er kommet et svar, men 
svaret giver ikke mening, så Kristina følger op.  
 
Ny byggegrund solgt på Bavnehøj. 
  
Opgørelse over indbyggertal viser en lille tilbagegang for 
Gørding.  
 
Knallertkørsel - Kristina rykker for opfølgning 
 
Regnvandsbassin Gørding Syd: der er noget i gang 
 
Ældre: havde det med til økonomiudvalgsmøde, og her blev 
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det understreget, at udvalget skal forholde sig til det nu 
 
Trampesti: skal den bruges til gå dig glad igen i år?  
 
1911-bygningen: fortsat uafklaret 
 
Kend din by bedre: Inden længe kommer en skitse til 
programmet ud til deltagere, så de kan komme med input. 
Forslag til præmiesponsorer: Kjærgaard Paprør 
 
Verdensskov: Kristina har søgt Spar Nord, som ikke har 
svaret. Norlys Vækstpulje - sandsynligvis genansøges 
 
Indgangsportal: kradses ud inden sommerferien, skal fortsat 
kunne stå klar inden Kend din by bedre den 14. september.  
Lågen laves af andet materiale end det først planlagte. 
  

3. Referat fra mødet med 
Økonomiudvalget 

Udgangpunktet var, at der ikke er nogle penge at gøre godt 

med.  

Frustration over, at dagsinstitutionerne skal lukke tidligere.  

Der var ros for punktet politik for nærpolitik, men for kort tid til 

at drøfte vores punkter.  

4. Borgerbudgettering Kristina sidder i en gruppe med flere lokalrådsformænd, og 
de skal til møde i nærmeste fremtid.  

5. Emner til Sognebladet + gennemgang 
af hjemmeside 

Husk deadline til Sognebladet!!! 

 

 
 

 
6. 

Facebook opslag Annoncører 
Byggegrund solgt 
Kristina ændrer navnet på profilen, så Gørding Lokalråd 
kommer før Grøn By i Bevægelse. 

7. Punkter til næste møde  
 

8. Eventuelt  
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